
 
 

ПИРЯТИНСЬКА МІСЬКА РАДА ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВИКОНАВЧИЙ КОМІТЕТ 

ПРОТОКОЛ 

позачергового засідання виконавчого комітету міської ради 

 

08.12.2023 № 25 

 

На засіданні головував секретар ради Пазюк Сергій Георгійович. 

 

Присутні члени виконавчого комітету: 

Божко 

Бровар 

Войпанюк 

Вірченко 

Гаркуша 

Голуб 

Грицай 

Догадаєв 

Дронишинець 

Дудник 

Дубров 

Захарченко 

Камська 

Коваленко 

Козін  

Котяй 

Крицький 

Крючкова 

Мельниченко 

Пазюк 

Самбур 

Семененко 

Скорик 

Степанчук 

Харченко 

Чорнобель 

Шурхал 

Щегельський 

А.М. 

Г.Д. 

В.К. 

Ю.О. 

В.М. 

В.М. 

В.М. 

О.І. 

Л.С. 

С.В. 

М.Я. 

Н.В. 

Л.М. 

Т.В. 

І.І. 

М.М. 

М.В. 

С.В. 

М.В. 

Н.Ю. 

О.М. 

Ю.М. 

В.І. 

О.О. 

С.О. 

А.Б. 

В.В. 

О.І. 



Присутні: економіст КП „Каштан“ Сенчило І.В., головний спеціаліст КП 

„Пирятинський міський водоканал“ Габрієлян С.Ю., директор КП 

„Агенція розвитку Пирятинської громади“ Новіков О.О. 

 

        Пазюк С.Г. запропонував розпочати засідання виконавчого комітету, 

розглянувши 20 питань порядку денного. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (25 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

Порядок денний: 

 

        1. Про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської  територіальної громади на 2023 рік у новій редакції. 

2. Про схвалення проєкту Програми „Питна вода Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік“ у новій редакції. 

3. Про схвалення проєкту Програми утримання об’єктів комунальної 

власності Пирятинської міської територіальної громади на 2023 рік у новій 

редакції. 

4. Про затвердження Положення про постійно діючу комісію з розгляду 

питань газопостачання на території Пирятинської міської територіальної 

громад. 

5. Про схвалення проєкту змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

6. Про схвалення проєкту Програми підтримки діяльності комунального 

підприємства „Агенція розвитку Пирятинської громади“ ради на 2022-2024 

роки у новій редакції. 

7. Про схвалення Програми „Стипендії міської ради обдарованим дітям 

Пирятинської міської територіальної громади у 2024 році“. 

8. Про схвалення Програми „Опікуємося освітою“ на 2024 рік. 

9. Про схвалення Програми розвитку пріоритетних видів спорту на 2024 

рік. 

10. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, Мацієвській П.В. 

11. Про схвалення проєкту Програми культурно-мистецьких заходів, 

розвитку туризму та охорони культурної спадщини Пирятинської міської 

територіальної  громади на 2024 рік. 

12. Про схвалення проєкту Програми підтримки Збройних Сил України, 

підрозділів територіальної оборони, які розташовані на території  Пирятинської 

міської територіальної громади на 2024 рік. 

 13. Про схвалення  проєкту Програми створення місцевого резерву для 

проведення аварійно-рятувальних та інших невідкладних робіт на території 

Пирятинської міської територіальної громади на 2024 рік. 



14. Про схвалення проєкту Програми інформатизації Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки у новій редакції. 

15. Про план роботи виконавчого комітету міської ради на 2024 рік. 

        16. Про надання гр. Шевченко Ю.О. матеріальної допомоги на поховання. 

        17. Про надання гр. Самбур О.М. матеріальної допомоги на поховання. 

        18. Про надання гр. Теслі О.П. матеріальної допомоги на поховання. 

        19. Про надання гр. Шепелю Ю.М. матеріальної допомоги на поховання. 

        20. Про надання гр. Ярмолюк А.В. матеріальної допомоги на поховання. 

         

 На засідання долучились Крючкова С.В., Захарченко Н.В., Степанчук О.О., 

Догадаєв О.І. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Сенчило І.В., економіста КП „Каштан“, яка запропонувала розглянути 

питання про схвалення проєкту Програми покращення благоустрою 

Пирятинської міської  територіальної громади на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 В обговоренні взяли участь Войпанюк В.К., Семененко Ю.М., Пазюк Н.Ю. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію економіста КП „Каштан“ Сенчило І.В. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 630 додається). 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Габрієлян С.Ю., головного бухгалтера КП „Пирятинський міський 

водоканал“, яка запропонувала схвалити проєкт Програми „Питна вода 

Пирятинської міської територіальної громади на 2023 рік“ у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного бухгалтера КП „Пирятинський міський водоканал“ 

Габрієлян С.Ю. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 631 додається). 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала розглянути питання про схвалення проєкту Програми утримання 

об’єктів комунальної власності Пирятинської міської територіальної громади 

на 2023 рік у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 632 додається). 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Кошову Є.О., начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради, яка 

запропонувала затвердити Положення про постійно діючу комісію з розгляду 

питань газопостачання на території Пирятинської міської територіальної 

громади. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г.  повідомив присутніх, що розпочала свою роботу  комісія з 

розгляду питань газопостачання на території Пирятинської громади. 

Вчора відбулося засідання комісії, на ній дійсно вирішуються нагальні 

питання щодо оплати, перерахунку чи повернення коштів жителям громади. 

Зверталися  громадяни із сіл, такі як Малютинці, Архемівка, Нові 

Мартиновичі та інші. На комісії присутні представники АТ „Лубнигаз“, які в 

режимі онлайн вирішують питання. Тому наразі оптимістичний настрій щодо її 

роботи дорадчого органу, так як є позитивні результати його роботи. 



Крім того, звернувся до старост: у разі виникнення питань на місцях з 

мешканцями старостатів щодо подібних питань, можна звертатися 

безпосередньо до голови комісії - Мельниченка М.В. або до секретаря комісії – 

Савченка В.В. Також нагадав, що засідання будуть проходити щочетверга, о 

15:00. 

Кошова Є.О. доповнила, що звернення від громадян приймаються і по 

телефону, тому люди  можуть телефонувати і звертатися до комісії для 

вирішення їх проблемних питань з  АТ „Лубнигаз“. Крім того, старости також 

можуть підготувати списки своїх мешканців з їх особовими рахунками, які не 

мають можливості бути присутнім на комісії особисто. Є випадки, що  питання 

вирішувалися  у телефонному режимі. 

Войпанюк В.К. запитав щодо питань, які відносяться до компетенції 

комісії. 

Мельниченко М.В. відповів, що на комісію звертаються громадяни, які 

мають  заборгованість перед АТ „Лубнигаз“, проводяться уточнення щодо 

наявної чи мнимої заборгованості споживачів безпосередньо на комісії з 

представниками підприємства.  

Пазюк С.Г.   наголосив, що на сьогодні питання  якості надання послуг 

оператором газорозподільних систем АТ „Лубнигаз“ перебуває на контролі в 

губернатора, так як постало питання існування ліцензії на розподіл газу цьому 

підприємству. Представники АТ „Лубнигаз“ присутні на кожному засіданні 

комісії, минуле засідання вони були в розширеному складі, коли раніше 

ігнорували їх зовсім, та і риторика у взаємовідносинах змінилася. Підприємству 

дана можливість виправити всі недоліки у своїй роботі шляхом роботи у комісії 

з розгляду питань газопостачання, під час якої ними надаються відповідні  

роз`яснення та проводиться аналіз кожного звернення чи скарги. 

Войпанюк В.К. запропонував не витрачати час на роботу комісії, а відразу 

звернутися із листом до  Національної комісії, що здійснює державне 

регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, так як є позитивний 

результат з власного досвіду по взаємовідносинах з 

ОКВПТГ „Лубнитеплоенерго“. 

 В обговоренні взяли участь Котяй М.М., Вірченко Ю.О., Чорнобель А.Б., 

Козін І.І. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу управління комунальною власністю та 

житлово-комунального господарства виконкому міської ради Кошової Є.О. 

узяти до відома. 



2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 633 додається). 

 

Засідання залишив Вірченко Ю.О. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Кеду С.Ю., начальника фінансового управління міської ради, яка 

запропонувала схвалити проєкт змін до бюджету Пирятинської міської 

територіальної громади на 2023 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь  Войпанюк В.К., Пазюк Н.Ю. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (28 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника фінансового управління міської ради Кеди С.Ю. 

узяти до відома. 

         2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 634 додається).  

 

6. СЛУХАЛИ: 

Новікова О.О., директора КП „Агенція розвитку Пирятинської громади“, 

який запропонував схвалити проєкт Програми підтримки діяльності 

комунального підприємства „Агенція розвитку Пирятинської громади“ ради на 

2022-2024 роки у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

 

„за“ – „одноголосно“ (28 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ:  

          1. Інформацію директора КП „Агенція розвитку Пирятинської громади“ 

Новікова О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 635 додається). 

 



7. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 

яка запропонувала розглянути питання про схвалення Програми „Стипендії 

міської ради обдарованим дітям Пирятинської міської територіальної громади у 

2024 році“. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (28 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 

Зібніцької Л.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 636 додається). 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 

яка запропонувала схвалити Програму „Опікуємося освітою“ на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (28 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 

Зібніцької Л.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 637 додається). 

  

9. СЛУХАЛИ: 

Зібніцьку Л.І., начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради, 

яка запропонувала розглянути питання про схвалення Програми розвитку 

пріоритетних видів спорту на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 



ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (28 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу освіти, молоді та спорту міської ради 

Зібніцької Л.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 638 додається). 

 

На засідання повернувся Вірченко Ю.О. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Грицай І.І., начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради, яка 

запропонувала надати статус дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів, Мацієвській П.В. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу (служби) у справах дітей міської ради 

Грицай І.І. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 639 додається). 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Холода О.О., головного спеціаліста відділу культури, туризму та охорони 

культурної   спадщини міської ради, який запропонував схвалити проєкт 

Програми культурно-мистецьких заходів, розвитку туризму та охорони 

культурної спадщини Пирятинської міської територіальної  громади на 2024 

рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста відділу культури, туризму та охорони 

культурної   спадщини міської ради Холода О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 640 додається). 

  

12. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., головного спеціаліста сектору оборонної та мобілізаційної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про схвалення 

проєкту Програми підтримки Збройних Сил України, підрозділів 

територіальної оборони, які розташовані на території  Пирятинської міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста сектору оборонної та мобілізаційної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

виконкому міської ради Смірнової А.Ю. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 641 додається). 

 

13. СЛУХАЛИ: 

Смірнову А.Ю., головного спеціаліста сектору оборонної та мобілізаційної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

виконкому міської ради, яка запропонувала схвалити  проєкт Програми 

створення місцевого резерву для проведення аварійно-рятувальних та інших 

невідкладних робіт на території Пирятинської міської територіальної громади 

на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

 



ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію головного спеціаліста сектору оборонної та мобілізаційної 

роботи, цивільного захисту та взаємодії з правоохоронними органами 

виконкому міської ради Смірнової А.Ю. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 642 додається). 

 

14. СЛУХАЛИ: 

Божка А.М., начальника інформаційних технологій та захисту інформації 

виконкому міської ради, який запропонував схвалити проєкт Програми 

інформатизації Пирятинської міської територіальної громади на 2023-2025 роки 

у новій редакції. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 В обговоренні взяла участь Пазюк Н.Ю. 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника інформаційних технологій та захисту 

інформації виконкому міської ради Божка А.М. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 643 додається). 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Козін І.І., керуючого справами виконавчого комітету, яка запропонувала 

розглянути план роботи виконавчого комітету міської ради на 2024 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію керуючого справами виконавчого комітету Козін І.І. узяти 

до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 644 додається). 



16. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О. начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр. Шевченко Ю.О. 

матеріальну допомогу на поховання.  

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 645 додається). 

 

17. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О. начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про надання гр. 

Самбур О.М. матеріальної допомоги на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 646 додається). 

 

18. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О. начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр. Теслі О.П. матеріальну 

допомогу на поховання. 

 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О.узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 647 додається). 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О. начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала розглянути питання про надання гр. 

Шепелю Ю.М. матеріальної допомоги на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О. узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 648 додається). 

 

20. СЛУХАЛИ: 

Яременко О.О. начальника відділу соціального захисту та охорони здоров’я 

виконкому міської ради, яка запропонувала надати гр. Ярмолюк А.В. 

матеріальну допомогу на поховання. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Пазюк С.Г.  запропонував прийняти рішення з розглянутого питання в 

цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: „за“ – „одноголосно“ (29 осіб); 

 „проти“ – 0 осіб; 

 „утримались“ – 0 осіб. 



 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію начальника відділу соціального захисту та охорони 

здоров’я виконкому міської ради Яременко О.О.  узяти до відома. 

2. Прийняти рішення виконавчого комітету з розглянутого питання 

(рішення № 649 додається). 

 

 

 

Секретар ради                                                                 Сергій ПАЗЮК 

 

 

 

Керуючий справами 

виконавчого комітету Ірина КОЗІН 

 

 

 

Протокол вела 

начальник відділу документообігу, 

звернень та контролю 

виконкому міської ради Тетяна НЕСТЕРЕЦЬ 


